



2022 - 2023 青苗網球培訓計劃第一階段取錄名單
2022 – 2023 Young Athletes Training Scheme Phase 1 Acceptance List

請於 **9月23日或以前** 以 **電郵** 確認學位，否則將由後補名單上的參加者補上。

Please send an **e-mail** to confirm your participation **on or before 23 September 2022.**

Otherwise, players on the waiting list will be contacted next if we did not receive your confirmation.

電郵 Email: andrea.chan@tennishk.org

電郵標題: 姓名 (訓練地區) 確認 2022 - 2023 青苗網球培訓計劃第一階段學位

Title: Name (Center) confirmation for Youth Athletes Training Scheme 2022-2023 Phase I

西灣河遊樂場
Sai Wan Ho Playground
Cheng Charmaine Shun Mei
Cheung Shing Chi Hayden
Chloe Robin
Lau Benjamin
Maxime Robin
Seto Long Chi

屯門青善遊樂場
Tuen Mun Tsing Sin Playground
Chen Adonis Zunming
Chung Cheuk Fan Wesley
Ding Yat Sen Arthur
Keady James Dennis
Wong Yue Chun
Wong Yue Hei

油麻地京士柏公園
King's Park Recreation Ground
Cheng Cheuk Yat
Cheung Tsz Chun Harris
Ho Hoi Tik Isaac
Huang Annie
Lee Pak To Marvel
Quinn Summer Tse
Sajnani Ryan Hitesh
Wong Yuen

沙田顯田遊樂場
Shatin Hin Tin Playground
Chan Yau Hei
Choi Ho Fung Sean
Singh David Kim
Siu Mi
Stirling Paige Elizabeth
Wan Ling
Wu Yuk Ting
Yeung Yat Hei Justin

2022 - 2023 青苗網球培訓計劃第一階段時間表
2022 -2023 Young Athletes Training Scheme Phase 1 Timetable

訓練日期 Training Dates		時間 Time	
西灣河遊樂場 (香港鯉景灣道 8 號) Sai Wan Ho Playground			
2022 年 10 月 Oct 2022	8,11,15,18,22,25,29	二 Tue	16:00 – 19:00
2022 年 11 月 Nov 2022	1,5,8,12,15,19,22,26,29		
2022 年 12 月 Dec 2022	3,6,10,13,17,20		
2023 年 1 月 Jan 2023	3,7,10,14,17,28,31	六 Sat	12:00 – 15:00
2023 年 2 月 Feb 2023	4,7,11,14,18,21,25,28		
2023 年 3 月 Mar 2023	4,7,11,14,18,21,25,28		
油麻地京士柏公園 (油麻地京士柏道 23 號) King's Park Recreation Ground			
2022 年 10 月 Oct 2022	3,8,10,15,17,22,24,29,31	一 Mon	16:00 – 19:00
2022 年 11 月 Nov 2022	5,7,12,14,19,21,26,28		
2022 年 12 月 Dec 2022	3,5,10,12,17,19		
2023 年 1 月 Jan 2023	7,9,14,16,28,30	六 Sat	09:00 – 12:00
2023 年 2 月 Feb 2023	4,6,11,13,18,20,25,27		
2023 年 3 月 Mar 2023	4,6,11,13,18,20,25,27		
屯門青善遊樂場(屯門青善街) Tuen Mun Tsing Sin Playground			
2022 年 10 月 Oct 2022	2,11,16,18,23,25,30	二 Tue	16:00 – 19:00
2022 年 11 月 Nov 2022	1,6,8,13,15,20,22,29		
2022 年 12 月 Dec 2022	4,6,13,18,20		
2023 年 1 月 Jan 2023	3,8,10,15,17,29,31	日 Sun	12:00 – 15:00
2023 年 2 月 Feb 2023	5,7,12,14,19,21,26,28		
2023 年 3 月 Mar 2023	5,7,12,14,19,21,26,28		
沙田顯田遊樂場(沙田大圍車公廟路) Shatin Hin Tin Playground			
2022 年 10 月 Oct 2022	6,8,13,15,20,22,27,29	四 Thu	16:00 – 19:00
2022 年 11 月 Nov 2022	3,5,10,12,17,19,24,26		
2022 年 12 月 Dec 2022	1,3,8,10,15,17,29		
2023 年 1 月 Jan 2023	訓練日期由教練之後公佈 To be confirmed by coach	六 Sat	12:00 – 15:00
2023 年 2 月 Feb 2023			
2023 年 3 月 Mar 2023			

- 若原定課堂因惡劣天氣情況而取消，將不設補課

- There will be no make-up class if the lesson is cancelled due to inclement weather.

注意事項 Notes to Participants

1. 本會將每兩個月對學員的出席率作出檢討。學員的出席率必須達80%或以上方可繼續訓練。如學員未能符合要求，本會有權中止該學員資格。如學員因病或受傷未能出席訓練，請聯絡教練及本會辦理請假手續。

HKTA will review the player's attendance every 2 months. A player's attendance percentage must be above 80% to continue training in this programme. If a player fails to meet the attendance percentage, the HKTA has the right to terminate the player from training under this programme. If the player could not attend training due to illness or injury, please contact the HKTA or the coach to apply for leave.

2. 學員於訓練期間須最少參加兩項比賽(全港青少年網球巡迴賽或本地公開賽)以評估學員學習進度，並填寫比賽紀錄交予教練。

A player must participate in at least two competitions (Hong Kong Junior Tennis Series and Hong Kong National Junior Tennis Championship) for the HKTA to evaluate his/her progress, the player has to hand in their competition record to the coach.

3. 惡劣天氣下課堂安排 Inclement weather arrangement

如黃色暴雨警告信號，三號或以下颱風及雷暴警告信號等，課堂會照常舉辦，惟本會有可能因應當時的天氣變化而決定取消課堂，以策安全；參加者亦須考慮實際天氣及交通情況判斷是否參加課堂。如天文台於課堂開始前懸掛八號風球或以上強風訊號，紅色或黑色暴雨警告，當日訓練將被取消而不設補課。如天氣不穩定，但教練決定繼續上課，球員家長應留在場地陪同子女上課。若天氣變得惡劣，而教練須中途終止上課，香港網球總會將不會負責其子女之安全問題。

Training will be cancelled once the typhoon signal No. 8 or above is hoisted, or after a Black Rainstorm warning signal is announced. If typhoon signal No. 3 or below is hoisted, please contact the coach-in-charge to check the latest training arrangements. No refund will be provided if a lesson is cancelled due to bad weather conditions. If there are courts available, make up classes will be arranged. If the coach decides to go ahead with the training on rainy days, parents/guardians are advised to remain at the courts. In case of the weather condition worsening, and the coach being forced to cancel the lesson, the HKTA shall not be responsible for the safety of any player after the coach has cancelled the lesson.